
 
  

 
 
 

Protokoll Styremøte nr. 2023-03 

Tid og sted:  Onsdag 22.03.2023 kl. 17.00-19.00, Idrettens hus, Brann Stadion. 
Til stede: Jeanette Haveland Antoniazzi 
 Geir Eikenes 

Steinar Vedå (forlot møtet kl. 18.20) 
 
Deltagelse på Teams:  
  Simen Urianstad (forlot møtet kl. 18.00) 

Anita Lervik, NBBF Sekundærkontakt Region Vest 
   

Fra administrasjonen Vest: Lene Instebø 
 
Meldt forfall:  Svetlana Plēpe 

Karoline Monsen  
Lise Breivik 
Daniel Husevik 

Referent:  Lene Instebø 
 
Saksliste 
Sak nr. 22/2023 Godkjenning av saksliste, og saker til eventuelt. 
Sak nr. 23/2023 Protokoll fra forrige styremøte. 
Sak nr. 24/2023 Oppfølging av saker 
   Sak nr. 08/2023 Regionsmesterskap 
   Sak nr. 09/2023 Regionsting 
   Sak nr. 19/2023 Budsjett 
Sak nr. 25/2023 Orientering fra komiteer, AU og administrasjon 
Sak nr. 26/2023 Økonomi 
Sak nr. 27/2023 Nåsituasjon for basketball i Vest (orienteringssak) 
Sak nr. 28/2023 Tiltak Dommersituasjon (vedtak) 
Sak nr. 29/2023 Regionsmesterskap og lag med W.O (vedtak) 
Sak nr. 30/2023  Eventuelt 
 

 
På grunn av stort frafall til styremøte samt at styremedlemmer måtte forlate styremøtet ble 
rekkefølgen på sakslisten endret.  
 
 
Sak nr. 22/2023 Godkjenning av saksliste, og saker til eventuelt. 
   Vedtak: Sakslisten ble godkjent med følgende saker til eventuelt: 

• Ny arbeidsavtale for ansatt 
• Behandle innkomne saker fra 2 klubber  

 



 
  

 
 
 

Sak nr. 23/2023 Protokoll fra forrige styremøte. 
   Vedtatt: Protokoll 2023-01 og 2023-02 ble godkjent. 
 
Sak nr. 24/2023 Oppfølging av saker 
   Sak nr. 08/2023 Regionsmesterskap 
   Styret ble orientert om at regionsmesterskapet utgår.  
 

Sak nr. 09/2023 Regionsting 
Styret vedtok å gjennomføre et hybrid regionstinget.  
Dirigent er på plass.  
Valgkomiteen er i gang. 
Valgkomite: Styret må finne kandidater til medlemmer av 
valgkomiteen.  
Beretning: Styremedlemmer må lese gjennom og komme med 
tilbakemelding på beretning innen utgangen av påske.  

 
Sak nr. 19/2023 Budsjett 
Utkast til budsjett var lagt i sakspapirene. 
Selv om budsjettet ikke ble vedtatt diskuterte styret mulighet for å 
bruke midler på dommerutvikling.   

 
Det ble deretter tatt opp saker til eventuelt:  
 

• Ny arbeidsavtale for ansatt.  
Daglig leder forlot rommet under behandling av denne saken. 
Vedtak: Styret fattet ikke vedtak da de fremmøte styremedlemmene ønsket å 
involvere hele styret, og det ble det vedtatt at dette skulle tas på epost 

 
Etter denne saken var ikke styret lenger vedtaksfør. Det ble derfor bestemt at sak fra klubb A 
skulle behandles av styret pr epost, og vedtak som fattes oversendes klubb.  
 
Administrasjonen opprettholder kontakt med klubb B.   
 

 
Møteslutt kl. 18.30  
 
Referent Lene Instebø 05.04.2023   
Gjennomlest av regionsleder 05.04.2023   


